
Қамқоршылық кеңесінің жұмысын ұйымдастыру 

     Қамқоршылық кеңесі мүшелерінің кезекті отырысы өтті.Отырысқа мектеп әкімшілігі 

мен қамқоршылық кеңесі мүшелері қатысты. 

     Отырыс барысында талданған сұрақтар: 

- Мектептің материалдық-техникалық базасын жақсарту; 

- Мектеп оқушыларына әлеуметтік қолдау; 

- «Жаз - 2025» іс-шараларын ұйымдастыру: 

 

1. «Мектептің материалдық – техникалық базасын жақсарту» тақырыбында 

мектеп директоры м.а Мадьярова Айнагуль Мендыбаевна сөз сөйледі.  

2. «Мектеп оқушыларына әлеуметтік қолдау» тақырыбында әлеуметтік педагог 

Такиров Орал Мұхтарович өз ойын ортаға салып, оқушылардың тамақтануы 

туралы айтып өтті. 

3. «Жаз - 2025» іс-шараларын ұйымдастыру, жазғы уақыттағы қауіпсіздіктің 

алдын алу барысында директордың тәрбие жөніндегі орынбасары Уразбекова 

Бакыт Аманжоловна жұмыс барысы туралы түсіндіріп өтті. 

    Қамқоршылық кеңесінің мүшелері өз ойларын ортаға салып, ой бөлісті. Мектептегі іс-

шаралардың дұрыс ұйымдастырылуына ат салысатындықтары туралы айтып өтті.  

 

 


